

WET INGREDIENTS  
منتجات رطبة





...it used to be called

*milk snow*



**Pristine Whipping Cream**  
كريمة للخفق من برستين

301856000030


 1 lt x 12

This non-dairy cream produces the perfect foam that does not shrink or turn liquid. Excellent for different types of aerated applications such as whipped creams, toppings and aerosols.

تنتج هذه الكريمة غير المصنوعة من منتجات الألبان، الرغوة المثالية التي لا تتقلص أو تحول السائل. ممتازة لأنواع مختلفة من التطبيقات مثل الكريمات المخفوقة والطبقة والبرذاذ.

**Pristine Hualà Whipping Classic**  
كريمة للخفق من برستين هولالا

385856000011


 1 lt x 10

Pristine Hualà Whipping Classic is a non-dairy UHT whipping cream ideal for pastry filling, cake decoration and is great for blending with milk or water.

كريمة للخفق من برستين هولالا هو كريمة خفق غير تقليدية غير مشتقة من منتجات الألبان. مثالية لتعبئة المعجنات، تزيين الكيك، لمزج الحليب أو الماء.

**Pristine Hualà Whipping Gold**  
كريمة للخفق من برستين هولالا غولد

385856000012


 1 lt x 10

Pristine Hualà Whipping Gold is a top performance non-dairy whipping topping cream. Ideal for cake decoration and pastry filling and has excellent freeze-thaw stability.

كريمة للخفق من برستين هولالا غولد هي كريمة خفق غير تقليدية للألبان مثالية لتعبئة المعجنات، تزيين الكيك كما لمزج الحليب أو الماء.

**Pristine Hualà Cooking Gran Cucina**  
كوكينغ غران كوتشينا من برستين هولالا

385857000012

 1 lt x 10

Pristine Hualà Cooking Gran Cucina is a non-dairy cooking cream which is based from sunflower oil. It represents an excellent alternative to dairy cream in all cooking applications.

كوكينغ غران كوتشينا من برستين هولالا هي كريمة طبخ غير مشتقة من منتجات الألبان ومبنية على زيت عباد الشمس. وهي تمثل بديلاً ممتازاً لمنتجات الألبان في جميع تطبيقات الطبخ.